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Toekomst is er, maar ook perspectief?

Toekomst voor én met drafsport in Stad 

Het woord toekomst moet wel bijna het meest gebruikte woord zijn in de besprekingen 
rondom de drafbaan, dat naast drafbaan ook al standaard “evenemententerrein" wordt 
genoemd. Als bestuurslid van de Koninklijke Harddraverij- en Renvereniging én als 
topsporter heb ik de achter ons liggende turbulente maanden van dichtbij meegemaakt. 
Als drafsportvereniging hebben wij al ruimschoots bewezen dat de samenwerking en 
combinatie met evenementen, anders dan draverijen, uitstekend verloopt. De publieke 
belangstelling voor de draverijen is daarnaast enorm gestegen. Men zou zeggen, de 
toekomst lacht ons toe?

Toekomst voor drafsport is er in Nederland. Een land dat mondiaal op het allerhoogste 
niveau meedraait. Onze rijders worden Wereldkampioen en Europees Kampioen, en ook 
de Noorderlingen zijn goed vertegenwoordigd op het hoogste niveau: als Nederlands 
Kampioen is mijn thuisbaan Groningen. Het Noorden is een bakermat voor vele 
uitstekende pikeurs en jockeys die er hun eerste kilometers als topsporter maken, maar 
die ook later in hun carrière terugkomen naar die ene speciale drafbaan middenin het 
Stadspark van Groningen. De Nederlandse drafsport kent talloze jonge talenten die in 
Groningen deelnemen aan ponykoersen, om later de stap te maken naar het “grote 
werk”: het koersen met de absolute atleten, de dravers, een volmaakte samenwerking 
tussen mens en dier. De jeugdige rijders uit het Noorden winnen nationaal en 
internationaal talloze koersen maar zien hun toekomst als topsporter nu wankelen. Wat 
als er in hun regio geen drafbaan meer is? De veelbelovende toekomst waar zij zich zo 
hard voor hebben ingezet én zullen inzetten wordt mogelijk vernietigd door een 
onnodige beslissing. De drafsport en de drafbaan in Groningen hebben een toekomst. 
 
 

�1


